
                                                        

Schriftelijke vragen Artikel 71 RvO: Steun aan ondernemers   

 

        ’s-Hertogenbosch, 10-01-2022 

Geacht college, 

Sinds december zit Nederland weer in een stevige lockdown. Dit raakt velen, niet in het minst onze 

ondernemers. Zij zijn gedwongen gesloten, maar de verantwoordelijkheid die zij hebben voor 

personeel, leveranciers en de financiële situatie leggen een zware druk.  

Onze ondernemers zijn (helaas) gewend aan een lockdown en weten kansen te zien om toch omzet 

te maken en daarmee klanten te blijven bedienen, zoals ook bleek uit het artikel van het Brabants 

Dagblad van 10 januari1. Maar achter die creativiteit zitten ook serieuze zorgen, zoals ook door de 

secretaris van de Ondernemersvereniging Hartje aangeeft. Die zorgen zijn financieel van aard, maar 

steeds meer ook mentaal. De stapeling van maatregelen, het onderscheid tussen sectoren terwijl 

bepaalde ondernemers het gevoel hebben om steeds de dupe te zijn, door alle maatregelen moeite 

hebben om nog perspectief te zien en de drukkende verantwoordelijkheden richting personeel, 

leveranciers en huurders druk zwaar op een aantal ondernemers in met name de horeca, retail en 

sport.   

In een raadsinformatiebulletin voor de kerstdagen gaf uw college aan dat u de situatie en dat 

ondernemers met geldzorgen terecht kunnen bij Eerste Hulp bij Geldzaken (EHBG). Een nuttige 

manier om ondernemers te verbinden met de regelingen voor compensatie die er vanuit het Rijk zijn.  

Als Bossche VVD kijken we ook verder en verwachten we niet dat alle winkels en horeca op korte 

termijn zonder beperkingen open kunnen. Hoe langer beperkingen blijven gelden, hoe zwaarder het 

financieel en mentaal wordt voor ondernemers. Lokale ondernemers in de retail en horeca, zowel in 

de binnenstad als in de wijken en dorpen, zijn cruciaal voor onze samenleving en we moeten er 

daarom alles aan doen om te zorgen dat we de ondernemers door deze periode heen helpen. Dat 

brengt ons tot de volgende vragen:  

1. Herkent het college de signalen, zoals afgegeven door de secretaris van Hartje, dat deze 
lockdown een stevige impact heeft op de mentale gesteldheid van ondernemers?  

2. Is het college bereid om met partners te kijken of er een vorm ondersteuning op mentaal 
gebied te organiseren is voor deze ondernemers?  

3. Veel ondernemers maken zich zorgen over hun financiën. Een belangrijke component daarbij 
zijn de huurprijzen, die zeker in een aantrekkelijke winkelstad als de onze relatief hoog 
liggen. Heeft het college kennis genomen van de uitspraak van de Hoge Raad over de 

                                                      
1 https://www.bd.nl/den-bosch-vught/veel-winkeliers-ervaren-lockdown-als-moordend-maar-zitten-niet-
bij-de-pakken-neer/ 



huurkorting die winkeliers en horecaondernemers moeten kunnen krijgen als gevolg van de 
coronapandemie?2 

4. Is het college bereid om, bijvoorbeeld via EHBG, ondernemers te helpen bij het verkrijgen 
van de huurkorting waar zij recht hebben? Is het college bereid om daarover met de grotere 
pandeigenaren het gesprek aan te gaan op basis van deze uitspraak? Of is het college 
minstens bereid om een standaarddocument voor ondernemers voor te bereiden waar zij bij 
hun contact met de huurbaas gebruik van kunnen maken?  

5. Ziet het college op basis van signalen van de ondernemers reden om de ondersteuning aan 
ondernemers via EHBG uit te breiden?  

6. Welke knelpunten ziet het college zelf of hoort zij van de ondernemers voor de middellange 
termijn die het voortbestaan van de ondernemers bedreigen en op welke manier geeft het 
college die signalen door aan de regering en de Tweede Kamer?  

 

Namens de Bossche VVD, 

Ralph Geers   

 

 

                                                      
2 https://www.deondernemer.nl/corona/maatregelen/hoge-raad-winkels-horeca-maatregelen-corona-
lockdown-avondklokg-door-coronamaatregelen 


